
V Libochovanech 31. května 2011 

  

Vážení návštěvníci našich webových stránek, 

  

…. Ten čas tak letí a měsíc je zas pryč. 

  

         Ti z Vás co navštěvují knihovnu  jste jistě postřehli její malou reorganizaci, doplnění a rozšíření. 

Povedlo se nám za výhodnou cenu pořídit nové regály a knihy, abychom  po dlouhých zimních 

večerech měli co číst a dokonce jsme spoustu dobrých a kvalitních obdrželi darem od MUDr. Renáty 

Jehlíkové. Paní doktorka měla na oplátku  malé přání, stát se doživotním čtenářem naší knihovny, což 

jsme jí samozřejmě umožnili. A až bude mít v důchodu čas, tak si ty své knihy opět ráda přečte. Ještě 

jednou ji touto cestou děkuji. 

         

         Koncem dubna proběhl konkurs na obsazení  místa ředitelky v místní mateřské škole. 

Jmenována byla Romana Holcová, která se po odvolání bývalé paní ředitelky zhostila funkce opravdu 

zodpovědně a moc se snaží. Doufám, že už budeme mít konečně na vedení školky více štěstí. 

Zasloužila by si to. Šetření s paní Průšovou pořád probíhá a stále se vyčísluje způsobená škoda. 

         

         Okolí naší školky, autobusová zastávka a dětské hřiště u paneláků se v poslední době stalo 

problematickým místem z důvodu bezohledné jízdy některých řidičů. Proto jsme na základě schválení 

dopravního inspektorátu umístili v této lokalitě zpomalovací prahy, abychom ochránili zejména naše 

nejmenší. Ale co čert nechtěl, zřejmě se někdo nudil, nebo si chtěl něco dokazovat a retardéry 

rozebral. Asi to byla sranda, já nevím. Rozumný člověk by to neudělal. Ale i tací se najdou. Po týdnu 

jsme ukradený díl našli kousek od onoho místa, tak ho tam časem opět vrátíme. 

         V souvislosti s dopravní situací u školky jsme žádali o opravu silnice směrem od Sebuzína, o 

doplnění vodorovného značení v zatáčce před mostem a autobusovou zastávkou, o opravu silnice 

v Řepnici a o vyjádření k navrhovanému přechodu. Bohužel se SÚS vůbec neobtěžovaly odpovědět ani 

jinak reagovat. Jedinou reakcí bylo malé vyspravení propadající se silnice před mostem. Tak začneme 

druhé kolo. 

         

         Příjemnějším zážitkem  pro mě bylo první vítání občánků, které se uskutečnilo začátkem května. 

V letošním roce budou pravděpodobně následovat ještě další tři, protože se nám miminka rodí jedno 

za druhým. Pěkně se činíte. 

         Dalším a zodpovědnějším byl svatební obřad na Třech křížích. Měla jsem větší trému než 

snoubenci, tak ani nevím jestli jsem nekoktala. Moc se mi ulevilo, když mě paní matrikářka 

ubezpečila, že obřad proběl tak jak měl a že  manželství bylo právoplatně uzavřeno. Bylo nádherné 

počasí a všem přítomným se svatební turistický výšlap líbil. 

  



         Výšlap na Tři kříže si můžete s námi opět zopakovat první červencovou neděli 3. 7. 2011,  kdy 

Vás pozveme již na třetí setkání turistů. 

         Ještě dříve Vás ale chci pozvat na dětský den, který se bude konat už tuto sobotu 4. 6. 2011 na 

hřišti TJ Sokola Libochovany.  Bude trochu netradiční. Obec ve spolupráci s TJ Sokolem, dobrovolníky a 

hlavně se šermířskou skupinou ARMITORES se Vám pokusí připravit odpoledně laděné do období 

středověku. 

Soutěže a hlavní odpolední program bude ukončen společným posezením u ohně s malým 

pohoštěním a prográmkem i pro dospělé. Tak si udělejte čas přijďte se podívat. 

  

         Po dětském dnu nezapomeňte 18. 6. 2011 na Kuličkiádu, kterou pořádá OS Polabské děti 

a 25.6.2011 na fotbalový turnaj O pohár obce. 

  

         Máte z čeho vybírat a já doufám, že vše klapne tak jak má, že nám vyjde počasí a budeme 

spokojeni. 

         Na konci června se budeme loučit se žáky devátých tříd a začnou nám prázdniny. 

         

         Ještě než se všichni rozutečeme za hranice všedních dnů přeji Vám i ty pracovní  krásné a 

slunečné. 

  

                                                                           

                                                                           Mirka Vencláková - starostka 

 


